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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию феномена мифологизации памяти на примере истории Испании XVI века.  Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Изучить причины появления мифологизаций. 2.	Проанализировать концепции культурной, исторической и коллективной памяти, их необходимость и эффективность. 3.	Исследовать возникновение Черной легенды Испании, проанализировать ключевые события испанской истории рассматриваемого периода. 4.	Проанализировать источники по испанской истории XVI-XVIII веков; сопоставить комплекс интерпретаций истории, формирующий Черную легенду, с противоположным комплексом интерпретаций тех же событий; выявить причины, проблематику, хронологию и итоги конфликта интерпретаций исторических событий. Методология исследования: в данной работе применены методы исторического анализа, документального анализа, систематизации и генерализации данных, аналитики культурной памяти, кроме того, применен комплекс формально-логических методов. В ходе исследования были выявлены причины, литературные источники, и другие носители культурной памяти, продуцирующие основные компоненты мифологизации испанской истории, исследована хронология и итоги конфликта интерпретаций.
        

        
          This work is devoted to the study of the phenomenon of mythologization of memory on the example of the history of Spain of the XVI century. Tasks that were solved in the course of the study: 1.	To study the reasons for the appearance of mythologizations. 2.	Analyze the concepts of cultural, historical and collective memory, their necessity and effectiveness. 3.	To investigate the emergence of the Black Legend of Spain, to analyze the key events of the Spanish history of the period under consideration. 4.	To analyze the sources on Spanish history of the XVI-XVIII centuries; to compare the complex of interpretations of history that forms the Black Legend with the opposite complex of interpretations of the same events; to identify the causes, problems, chronology and results of the conflict of interpretations of historical events. Research methodology: this paper uses methods of historical analysis, documentary analysis, systematization and generalization of data, analysis of cultural memory, in addition, a set of formal and logical methods. The study identified the causes, literary sources, and other carriers of cultural memory that produce the main components of the mythologization of Spanish history, investigated the chronology and results of the conflict of interpretations.
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